
Fra: Bente Kopperdal Hervik 
Sendt: tirsdag 6. juni 2017 08.45 
Til: Bjarne Solbakken 
Emne: SV: Prioritering tippemidler 
 

Hei,  
 
Det treng ikkje vera noko meir formelt enn det du nett har gjort. Me treng å vita at det skal 
byggast pistolbane og sånn ca når de ser for dykk oppstart (år).  
 
Det er vel skyttarlaget som er eigar og som må søkja!? 
 
Bente Kopperdal Hervik 
Rådgjevar kultur 
Kultur- og sørvistorget 
Radøy kommune 
Tlf. 56 34 90 12 

 
Fra: Bjarne Solbakken <sbjarne@hotmail.com> 
Sendt: 6. juni 2017 08:28 
Til: Bente Kopperdal Hervik 
Emne: Prioritering tippemidler  
  
Hei. 
 
Når me var på møte i RIR vart det sagt att ein måtte "melda" ifra om att det mest sansynli 
kjem inn tippemidel søknad fra pistolklubben. 
Har sjekka gjennom maila eit år tilbake, og finn ikkje noko på det. 
Korleis gjer ein dette?? 
 
Mvh  
Bjarne Solbakken 
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